
Referat af møde i Årslev/Sdr. Nærå Lokalråd tirsdag den 11. oktober 2022 kl. 18.30 på 

Husmandsstedet. 

 

Tilstede: Malene Berthelsen, Susanne Berner, Per Jensen, Ulla Theil, Frits Ramsussen, Gyntha 

Agger, Jørgen Damgaard, Elsebeth Bjerregaard 

 

1. Godkendelse af referat 

Godkendt med en enkelt rettelse omkring Livestream arrangementer fra Aarhus Universitet. 

 

2. Orientering / Opfølgning 

 

 Drivhus 

 Lokaleådet deltog med to medlemmer i mødet den 6. september 2022 om opførelse og brug 

  

 af drivhus i vores by. Placering bliver ved Byens Portal. 

 Der arbejdes videre på projektet. 

 

 Livestream 

 Disse arrangementer fra Aarhus Universitet er aflyst i denne omgang. 

 

 

3. Kl. 19 møde med kommunaldirektør Helle Vibeke Carstensen (muligvis en mere) 

Mødets emne: Samarbejde og kommunikation mellem borgere og kommune i almindelighed og 

Odense Dry Port i særdeleshed. Der er her to parter: kommune og lokalråd. 

Et godt møde, hvor kommunaldirektøren fortalte, hvor langt man er i projektet omkring Dry Port.  

Meget er endnu uafklaret. De næste 1-2 år er en usikker fase for alle. - Alene høringsfasen, som 

ventes igangsat omkring årsskiftet,  er 9-12 måneder. 

Kommunen er i tæt dialog med Vejdirektoratet. 

Helle Vibeke Carstensen tilbød, at hun eller en anden repræsentant for kommunen vil komme til 

voresmøder, når de eller vi har nyt / behov. 

 

4. Pral af din by (Midtfynsposten) – deadline 27. oktober 2022 

Forslag til de næste klumme skribenter: Bibliotekets Venner – Årslev/Sdr. Nærå Gymnastikforening 

– Årslev Boldklub. 

 

5. Hjemmeside – Facebook – Instagram 

Lokalrådets hjemmeside er blevet tilrettet og ajourført – bl.a, med en ekstra ”fane” til Odense Dry 

Port. 

 

6. Velkomstpakker – oversigt 

Vi har stadig et lager. 

 

7. Nyt fra Fynsland 

Kommunikation og samarbejde med kommunen fungerer. 

Forespørgsel om, om det vil være muligt at søge Borgerbudget om plakatsøjler. En sådan ansøgning 

vil være velkommen. 

 

8. Eventuelt 

Julebelysning. Opbevaring af træerne skal ændres fra Polymeren til en gård på Overvejen. Lysene 

tændes sidst i november og slukkes kort efter nytår. Lysene slukkes om natten og i dagtimerne. 

  

 Næste møde: 21. november 2022 på Husmandsstedet 


